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PROCES-VERBAL 
încheiat astăzi 12.10.2023, în cadrul şedinţei  extraordinare   a 

Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 
 
 

Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 751 din  06.10. 2023, în conformitate cu prevederile art. art. 134, alin. 1, lit. a, alin. 4 
din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 
  La şedinţă participă un număr de 17 consilieri locali. Absentează următorii consilieri locali: 
Mateiciuc Silviu – Constantin și Murariu George – Bogdan.  
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua! Bine ați venit la ședința 
extraordinară, astăzi 12 octombrie 2023. Supun aprobării ordinea de zi. Alte propuneri? Ați primit 
materialele. Vă anunț că ne vom mai revedea intr-o ședință extraordinară, undeva pe marțea 
viitoare, pentru că vom avea o rectificare bugetară. Vom discuta asta în ședința următoare, când 
vom avea și informația oficială. Suplimentez ordinea de zi cu proiectul de hotărâre privind 
modificarea prevederilor H.C.L. nr. 175/28.09.2023 referitoare la desemnarea 
reprezentanților Consiliului Local  al Municipiului Fălticeni în consiliile de administrație ale 
unităților de învățământ preuniversitar de stat din municipiul Fălticeni. 
 Suplimentarea ordinii de zi a fost aprobată în unanimitate, respectiv cu 17 voturi „pentru”. 
  Se propune spre aprobare  ordinea de zi în totalitate, respectiv:   
 1. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului local al 
municipiului Fălticeni în comisia de concurs/examen, respectiv de soluţionare a 
contestaţiilor pentru ocuparea funcţiilor specifice comitetului director din cadrul Spitalului 
Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            2.  Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe 
anul 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            3.  Proiect de hotărâre privind asocierea Municipiul Fălticeni cu Clubul Copiilor 
Fălticeni în vederea organizării unor concursuri şcolare interjudeţene - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            4.  Proiect de hotărâre privind organizarea în perioada 21 –22 octombrie 2023 a 
evenimentului „Târgul  Mărului” - ediția a XVIII-a - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
   5. Proiect de hotărâre privind  declararea ca bun de interes public local a imobilului 
cu destinația de creșă, situat în municipiul Fălticeni, str.Nicolae Beldiceanu, nr. 5, județul 
Suceava, și acordarea dreptului de administrare asupra acestuia Creșei ”Sfânta Ana” - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;   
   6. Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor H.C.L. nr. 175/28.09.2023 
referitoare la desemnarea reprezentanților Consiliului Local  al Municipiului Fălticeni în 
consiliile de administrație ale unităților de învățământ preuniversitar de stat din municipiul 
Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             Ordinea de zi, se aprobă în unanimitate, respectiv cu 17 voturi „pentru”. 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
desemnarea reprezentanţilor Consiliului local al municipiului Fălticeni în comisia de 
concurs/examen, respectiv de soluţionare a contestaţiilor pentru ocuparea funcţiilor 
specifice comitetului director din cadrul Spitalului Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: După cum știți, este atributul Consiliului 
Local să desemneze acești reprezentanți. Sunt foarte multe restricții în ceea ce privește cine 



poate participa. Sunt excluse doamnele din sistemul sanitar și funcțiile de conducere din 
învățământ. Nu prea avem de unde alege, din punctul acesta de vedere. 

  D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Cei care fac parte din Consiliul 
de administrație al spitalului. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Cine este în Consiliul de administrație 
al spitalului? 

  D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: D-na Corbu Luminița și d-nul 
Murariu Bogdan. Ca să nu mai zic că azi aveți și acea comisie de la spital, că e vorba de acel 
concurs și e momentul selectării dosarelor. De asta ne-am și întâlnit astăzi. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Vă întreb, cine poate participa, ca să vă 
iau funcțional. Astăzi, nominalizăm persoanele care vor avea treabă tot astăzi. 

  D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Astăzi veți fi sunați să mergeți 
să selectați dosarele. E vorba de funcțiile de conducere din cadrul comitetului director: director 
medical, director de îngrijiri și director financiar-contabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Pentru director medical este depus un 
singur dosar, pentru director financiar un singur dosar, pentru director de îngrijiri, două dosare. 
Cine poate participa astăzi și să îi permită și funcția să o facă.  

 D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Adică să nu fie în consiliul de 
administrație la spital și să nu fie angajat al spitalului. Deci... d-na Dulgheriu Maria este propusă 
la comisia de concurs. La soluționare contestații.... d-nul Sandu Sergiu. Dacă va fi cazul de 
contestații. Sunt și alte propuneri? Voi face buletinele de vot și revin. Ar fi foarte bine dacă ați 
face propuneri și pentru proiectul cu consiliile de administrație în școli, ca să câștigăm timp. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: La consiliile de administrație în școli, 
am votat niște membri. S-a modificat legea educației și avem alte restricții. Prin urmare toți cei 
care sunt consilieri locali și au funcții de conducere în unitățile de învățământ, în interpretare 
corectă a legii noi, nu au voie să facă parte din consiliu de administrație. E vorba de Gabriel 
Matei, Corbu Luminița, Pintilii Marius și Amariei Mariana. Prin urmare propun înlocuirea lor. Vă 
fac și eu niște propuneri ca să nu ne aglomerăm excesiv. La Creșa ”Sfânta Ana ”- d-nul 
Drăgușanu Octav, în locul dnei Corbu Luminița. La Clubul Copiilor și elevilor, d-nul Moroșanu 
Gabriel, în locul dlui Pintilii Marius. La ”Nicu Gane”- dna Cojocaru Liliana, în locul dnei Amariei 
Mariana. La Școala Al. I . Cuza- d-nul  Mateicuc  Silviu, în locul dnei Corbu Luminița.  Nu este 
prezent dar… 

  D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Nu este o reglementare, în 
cazul în care persoana nu este prezentă. În cazul în care nu va dori, vom reveni în Consiliul local 
și îl vom  înlocui. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Mai sunt alte propuneri la ceea ce v-am 
spus? 

  D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Dacă nu mai sunt alte 
propuneri, putem face buletinele de vot. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 2023 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt modificări minime, ca să zic așa. 
Alocăm o sumă de bani consistentă pentru Colegiul ”Mihai Băcescu„, pentru că trebuie să 
înlocuim arzătorul. Este vorba de vreo 46 mii lei pe care trebuie să îi dăm. I-am găsit în fondul de 
rezervă. Și ceea ce este cel mai important este bugetul Creșei ”Sfânta Ana”, finanțată de la 
bugetul local. Suntem pe linie dreaptă, ca să zic așa. Sperăm ca data de 1 noiembrie să fie data 
la care să fie funcțională. Până atunci trebuie să îi stabilim un buget, la fel ca la toate celelalte 
unități de învățământ. Am pus cheltuieli de personal și cheltuieli bunuri și servicii. Singurul reper  
pe care l-am avut sunt standardele de cost stabilite prin lege. Deocamdată avem un singur 
salariat acolo. Noi susținem de la bugetul local, până la finalul anului, atât cheltuielile de 
personal, cât și bunuri și servicii. Așteptăm de la Ministerul de Finanțe, prin Ministerul Educației și 
Inspectoratul Școlar Județean, standardele de cost care trebuie să apară. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 



 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 
    D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local, Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 

 D-na consilier local, ed. Amarie Mariana:  Am atins pragul de 125 copii. Azi ultimul. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 16 voturi „pentru”. D-na cons. 
local, prof. Amarie Mariana nu și-a exercitat dreptul de vot.  
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
asocierea Municipiul Fălticeni cu Clubul Copiilor Fălticeni în vederea organizării unor 
concursuri şcolare interjudeţene - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E o competiție devenită tradițională la 
Clubul Copiilor și Elevilor din Fălticeni.  Este pus în calendarul Ministerului Educației și Cercetării. 
Îi sprijinim  pe participanți, cu tot ceea ce înseamnă cazare, masă  și excursiile tematice pe care 
le au în derulare. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius- Claudiu – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
    D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 17 
voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
organizarea în perioada 21 –22 octombrie 2023 a evenimentului „Târgul  Mărului” - ediția a 
XVIII-a - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Este vorba despre „Târgul  Mărului”.  
Deja târgul a devenit tradițional, anul acesta fiind ediția a XVIII - a. Cea mai mare parte a 
cheltuielilor sunt  pentru  scenă. În rest, le aveți detaliate.  
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius- Claudiu – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
      D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 17 
voturi „pentru”.   
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
declararea ca bun de interes public local a imobilului cu destinația de creșă, situat în 
municipiul Fălticeni, str.Nicolae Beldiceanu, nr. 5, județul Suceava, și acordarea dreptului 



de administrare asupra acestuia Creșei ”Sfânta Ana” - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  O să vă rog, să  fiți de acord, să 
declarăm  imobilul bun de interes public. E o formalitate prevăzută de legislație, astfel încât să 
devină bun de interes public.  Ca și celelalte unități de învățământ, rămâne în proprietatea 
noastră, dar îl dăm în administrare ca instituție cu personalitate juridică Creșa ”Sfânta Ana”. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
       D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
    D-nul consilier local, Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 16 voturi „pentru”. D-na cons. 
local, prof. Amarie Mariana nu și-a exercitat dreptul de vot.  
  D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: La proiectul privind 
desemnarea reprezentanţilor Consiliului local al municipiului Fălticeni în comisia de 
concurs/examen, respectiv de soluţionare a contestaţiilor pentru ocuparea funcţiilor specifice 
comitetului director din cadrul Spitalului Municipal Fălticeni, din totalul de 17 voturi exprimate, 17 
voturi ”pentru”- dna consilier local Dulgheriu Maria și 17 voturi ”pentru”- dnul Sandu Sergiu. Au 
fost desemnați în comisii. Puteți supune la vot  proiectul în totalitate.  
    Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 14 voturi „pentru”. D-na cons. 
local Cojocaru Eugenia, d-na cons. local Chirilă Gabriela și d-na cons. local Esu Anca nu și-au 
exercitat dreptul de vot.   
     Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
modificarea prevederilor H.C.L. nr.175/28.09.2023 referitoare la desemnarea 
reprezentanților Consiliului Local  al Municipiului Fălticeni în consiliile de administrație ale 
unităților de învățământ preuniversitar de stat din municipiul Fălticeni - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  
 D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: La fel, toată lumea a votat 
pentru cei patru consilieri locali propuși în consiliile de administrație, la cele patru unități de 
învățământ. D-na Cojocaru Liliana la Colegiul ”Nicu Gane”, d-nul Mateiciuc Silviu la Școala „Al. I. 
Cuza”, d-nul Drăgușanu Octav la Creșa ”Sfânta Ana” și d-nul Moroșanu Gabriel la Clubul Copiilor. 
Puteți supune aprobării și acest proiect.  
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor.  

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 17  
voturi „pentru”.   
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință declară 
ședința închisă. 
             Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 

 
           PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                             SECRETAR GENERAL MUNICIPIU   
  Consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu                 Jr. Mihaela Busuioc 


